

Møde i Webgruppen d. 10. marts 2021 kl. 10.00-12.00 (afholdt via Skype)

Tilstede: Christian Hansen-Krogsgaard, Marek Bang Poulsen, Torsten Bo Hansen, Mathilde Hollmann, Rune Nørgaard Jørgensen, Kurt Bilde og Trine Højlund Sandberg. Afbud: Dea Becher Sørensen

Godkendelse af referat fra sidste møde

Godkendt uden kommentarer

Status siden sidst v/Kommunikation

Styregruppemøde

Der var ok for fra Styregruppen til at arbejde videre med den visuelle mock-up fra forskningsforsiden. Det næste arbejde i gruppen kommer til at gå på at få fyldt indhold på undermenupunkterne

Der blev desuden nikked ok til principperne for studiesiderne på MitSDU. Dette betyder, at arbejdet med governance-dokumentet for platformen kan igangsættes. Det er forventningen, at governance-dokumentet kommer til at indeholde de overordnede governance-principper for platformen, men hvor dette vil blive suppleret af lokale governance-dokumenter for de respektive fakulteter.

Endeligt ønskede Styregruppen præciseringer ind i governance-dokumentet for SDUnet, så disse sætter en mere snæver ramme for, hvad de respektive enheder må gøre og særligt hvad de ikke må gøre på SDUnet. Det reviderede dokument kommer på Styregruppemødet til maj – men blot til orientering.

Risikobaseret markedsføring

AI funktionalitet er deployet ud og SDU Kommunikation forventer, at der lander en vejledning til arbejdet med disse i midten af uge 11 til medlemmerne i Webgruppen.

SDUnet

Arbejdet med at etablere de forskellige Servicesider skrider lige så stille og roligt fremad og det forventes, at den nuværende tidsplan holder. Pt. arbejdes der desuden på at få en skabelon klar til Medarbejderportaler også, så denne kan blive delt med fakulteterne hurtigst muligt.

SDU Kommunikation gør alt hvad de kan for, at kommunikationen på platformen bliver så brugerrettet som muligt.

MitSDU

Da principperne for studiesiderne er kørt igennem i Styregruppen kommer det næste stykke tid til at gå med at få landet et overordnet governance-dokument for platformen. Dokumentet overgår til høring i weborganisationen, når det er er klar.

Rod for hovednavigation – hvem må sætte v/Nat og Tek

Efter en kortere drøftelse var der enighed om, at NAT og TEK skulle prøve at sende dokumentet til de øvrige webgruppemedlemmer, så man kan kigge på det i fællesskab. Dette særligt for, at man sikrer at man får afdækket alle fordele/ulemper ved at anvende "rod for hovednavigation" inden dokumentet overgår til yderligere kvalificering i Partnerkredsen.

Det arbejder vi med bordet rundt v/alle
Intet at føre til referat under punktet.

Eventuelt
Intet at føre til referat under punktet.